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Protokoll nr: 09 – 2024 

 

Art: Ordinarie Styrelsemöte i Västkustens Båtförbund 

  

Datum: 12:e nov 2024 

Plats: Sjöräddningshuset, Långedrag 

 

Närvarande Frånvarande 

Jonas Turitz, ordförande Lasse Carlsson 

Conny Olsson Folke Skredsvik 

Birgitta Jacobsson  

Bosse Wernlundh  

Stellan Dahlberg    

Leif-Göran Lundstedt  

Krister Stom  

Jan Granaas  

  

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

                 Ordförande önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Fastställande av dagordningen. 

Utsänt förslag till dagordning godkändes. 

 
§ 3 Val av justerare 

Jan valdes att justera protokollet. 

 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Genomgång av föregående protokoll (Nr 8), protokollet godkändes och lades till 

handlingarna. 

             

§ 5 Ekonomi 

Leif-Göran presenterar den ekonomiska situationen. 

 

Våra ekonomiska händelser under oktober har varit helt enligt plan. 

 

Intäkter, från SBU-fonden avsende ”Prova på” har inkommit under oktober: 

18.600 kr  

 



Upplupna kostnader under oktober är: 29.695 kr 

 

- Månadsavgift Företagskto M-bank = 70 kr  
- Några reseräkningar = 16.317 kr  
- Kontorsmateriel = 639 kr 
- Carl R:s resekostnad i samband med XRF-kurs = 4.957 kr 
- Stellans kostnader tillhörigt Miljö = 3.962 kr 
- Bidde servicekostnad Q4-24 = 3.750 kr 
 
Vårt resultat 2024-10-31 åtd är: 111.891 kr 
 
Kassa och Bank 2024-10-31 är totalt: 608.293 kr 
 
- Swedbank =  19.113 kr 
- Marginalen = 589.180 kr, varav ändamålsreserverat för VBF-100 år 200.000 kr  

 
Förväntade kostnader för kommande period: 

- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr 

- Kanske några reseräkningar = 5.000 kr 

- Höstmöte morgonfika + lunch = 15.000 kr  

 

Övrigt: 

 

- Leif-Göran har varit i kontakt med och hälsat på BRB Redovisningsbyrå, verkar OK, 

erbjuder "Moln-tjänst" i Fortnox så att jag kan göra bokningar och köra rapporter själv. 

BRB sköter årsbokslut. Tyvärr hade inte Facio lämnat ifrån sig bokföringsfilerna för 

årets bokningar och balansräkning! 

 

- Leif-Göran informerade om mötet den 28/10 med  Göta Kanal + Hjälmare Kanal, 

arbetsgruppsmöte, 2024 har varit ett bra år, husbilar och cykelturister ökat med 98%, 

nya rederier har tillkommit, båtturist stannar i snitt 10 dagar på kanalen. För 2025 

planeras fler ställplatser för husbilar, en "Bokningsbutik för allt vid kanalen, fortsatt 

renovering enligt Kanalen 2.0, prishöjning 5% och förbokningsrabatterna generellt 20% 

och för SBU 25%. 

 

- Leif-Göran informerade om mötet den 28/10 med Insjögruppen, Bo Krister, Hans 

Öhlund, Inger, Ola Karlsson, Lars Nikell, Thomas Andersson, LGL. Hans Öhlund 

informerade om olycksfallsfrekvensen på insjöar, kontakter med Post och Telestyrelsen. 

Ökat intresse för VHF, Webbinarie på gång för licensutbildning, stora sjöarna i 

Småland och Vättern är mycket aktiva. "112-Appen" rekommenderas som livlina för 

alla. Bo Krister har kontakt med leverantör av VHF som erbjuder rabatter till SBU.      

 

 

§ 6 Miljöinformation 

- Stellan informerar 

Visar en pp med information om XRF Utbildningen som hölls både digitalt och med 

praktiskt övning i Långedrag totalt antal deltagare 34st. Stellan har gjort en 

överenskommelse med Carl R om att VBF får ett överskott av100:- för varje båt som 

mäts när VBF lånar instrumenet.Stellan har fått in ett ett antal svar från 7 klubbar ca: 210 

båtar som man räknar med att mätas. Vi bokar ett instrument för februari Stellan tar fram 



rekomendationer från transportstyrelsen och skickar till styrelsen. Stellan deltog i ett 

seminarium havsbaserad vindkraft, påpekade vikten av säkerheten runt parkerna. 

Sanering av båtar testa ES-metoden som ett allternativ mot blästring, planerar att 

sammarbeta med kryssarna. Stellan och Jan diskuterar vidare om en mobil lösning. 

Rapport från båtmiljörådet Stellan skickar till Conny.  

 

- Transportstyrelsens vägledning till kommuner avseende fritidsbåtar och TBT i 

bottenfärg är ännu inte helt färdig för publicering. SBU framförde att frågan om 

sanering av hela båten eller delar av båten vid enstaka mätpunkter måste beaktas. 

(mina slutsatser – de olika myndigheterna vet inte hur de skall ställa sig till frågan. HaV 

hävdar att försiktighetsprincipen talar för krav på sanering av hela båten) 

- Kemikalieinspektionens utvärdering av bottenfärger dröjer ytterligare 1-2 år. Under 

tiden förlängs de nuvarande tillstånden för, på marknaden befintliga, bottenfärgen med 

6 månader till 1 år i taget. ( mina slutsatser – det är fortfarande osäkert vad vi kan 

använda i framtiden men under tiden kan vi bara följa KI´s lista över godkända färger) 

- Chalmers deltar i flera utvärderingsprojekt avseende siliconbottenfärger. Inriktning 

både mot fritidsbåtar och yrkessjöfart. Resultaten ser lovande ut men, som SBU noterar, 

dessa färger är inte utvärderade ur perspektivet emission av mikroplaster och inte heller 

ur arbetsmiljösynpunkt. 

- Alternativa metoder finns för att hålla båtbottnar rena. Främst diskuterades skrovdukar 

för användning till mindre båtar. De har visat goda resultat. Skrovduk kan dock inte 

användas för segelbåtar. Träbåtar har särskilda krav när det gäller skydd mot 

skeppsmask vilket talar emot siliconfärg. 

 

 

§ 7 Höstmöte 2024 

- 16 november  

Jonas gick i genom agendan, Birgitta och Leif-Göran ordnar med fika 

Birgitta informerar om sjösäkerhets kurserna 

Jonas informerar om möjligheter att söka bidrag för klubbar 

 

§ 8 Information om Organisationsgruppens arbete 

-  Inget nytt under solen 

- Organistionen kommer presentera ett nytt förslag på Unionsrådet den 23-24 november, 

baserat på mottagandet av det kommer gruppen överväga olika alternativ för nästa steg i 

arbetet 

 

§ 9 Unionsråd 2024 

- Stellan och Conny har blivit ombedda att vara sekreterare i grupperna 

 

 

§ 10 Rapporter och Övrigt 

 

- Bosse 

o Informerar om att Svenska Mässan har fått en ny chef Jan Körngren, en del stora 

utställare som inte var med 2024 har omprövat sina beslut om att delta i mässan 

2025 

o SBU har rabatt på hotell Heden inte bara under båtmässan utan hela året 

o Föreslår att VBF ställer ut med en liten monter för att informera om vår 



verksamhet 

o Årets båtklubb kommer inte att delas ut under Båtmässan i Göteborg 

o Årets Unga hjälte kommer att delas ut av Gurra Krans under mässan i Stockholm. 

 

- Folke 

o Inte närvarande 

 

- Krister 

o Krister informerade om senaste mötet i Sjösäkerhetskommittén där man bland 

annat: 

o Beslutade att se över egen kontroll 

o Rosmansmärket hur kan man öka spridning 

o Diskuterade Blippa och QR-kod. 

o Diskuterade tullverksamheten, sprida information om märkning av växelhus. 

o Verksamhets plan för 2025 fastlades.  

 

- Leif-Göran 

o Fick en påringning av MMS om att Jordnära påstår att man kan ladda ner VBF 

appen utan vara medlem i SBU. 

 

- Lasse 

o Inte närvarande 

 

- Jonas 

o Båtliv hade möte för ett par veckor sedan, ekonomin är lite sämre än planerat. 

Detta kan innebära att man kommer att minska med ett nummer.  

o Från och med Nr 1 2025 kommer tidningen att vara låst digitalt 

 

- Birgitta 

o Har fått förslag på utbildnings dagar för säkerhetskurs 29 mars på Käringön 

o Har pratat med Öckerö angående prova på dagen 8 januari för ett planerings möte 

o Julblomma, vem skall få? Förslag revisorerna, damerna på kryssarna och 

sjörädningen. 

 

- Conny 

o Informeade om BAS och sin kommande roll som projektledare för utveckling av 

BAS 

 

- Stellan 

o Miljökommittén ligger lite lågt 

o Förslag på att arbeta fram nya regelverk 

o Arbeta fram handlingsplaner för klubbar. 

o Förslag till Folke om att lägga upp en mejladress miljo@vbf 

 

- Jan 

o Planerar att presentera en plan för komunikation, hur kan vi använda VBF-appen 

och utveckla den. 

o Skall vi använda appen måste vi kunna säkerställa att den uppdateras. 

 

 



§ 11 Kommande möten 

16 nov 09.00-14.00 Höstmöte  

11 dec 13.00-17.00 Ordinarie styrelsemöte Julbord Plats Långedrag. 

14 jan Plats Långedrag 

1-2 februari prel årsmöte eventuellt 8-9 

18 feb Plats Långedrag 

11 mars Plats Långedrag 

15 april Plats Långedrag 

13 maj Plats Långedrag 

 

 

§ 12 Mötets avslutning 

Ordföranden tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet avslutat. 

 

Göteborg 2024-11-20 

 

    Jonas Turitz     Conny Olsson           Jan Granaas 
 
     Jonas Turitz      Conny Olsson Jan Granaas 

Ordförande Sekreterare Justerare
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